

## ONLINE AFTERWORK MEETINGS 2023

*networking  
experiencing  
offering*

*vernetzen  
wahrnehmen  
anbieten*

CONNECTING  
WITH THE  
COMMUNITY

In line with our vision of networking and empowering constellators with ideas and experience, infosyon will offer monthly after-work meetings for it's members throughout 2023.

In the 90 minute online ZOOM meetings, we will create a space for exchanging experiences and for short impulses on ideas and concepts. The meetings are for members only and are free of charge. After registering via [office@infosyon.de](mailto:office@infosyon.de) we will send the access link shortly before the meeting.

Gemäß unserer Vision, Aufstellende miteinander zu vernetzen und mit Ideen und Erfahrungen zu „empowern“, bietet der Verband im Jahr 2023 ein monatliches After-Work-Meeting für seine Mitglieder an.

In dem 90 minütigen online Treffen via ZOOM schaffen wir einen Raum zum Austausch von Erfahrungen und für kurze Impulse über Ideen und Konzepte. Die Meetings nur für Mitglieder sind kostenlos. Nach der Anmeldung über [office@infosyon.de](mailto:office@infosyon.de) verschicken wir kurz vor der Veranstaltung den Zugangslink.

### DATES

06.02.23 / 06.03.23 / 03.04.23 / 08.05.23 /  
05.06.23 / 03.07.23 / 04.09.23 / 02.10.23 /  
06.11.23 / 04.12.23

**Mondays 17 – 18.30 CET**

**Language: English**

### TERMINE

13.02.23 / 20.03.23 / 17.04.23 / 15.05.23 /  
12.06.23 / 17.07.23 / 18.09.23 / 16.10.23 / 13.11.23 /  
18.12.23

**Montags 17 – 18.30 Uhr**

**Sprache: Deutsch**



**Moderation**  
Katriona Barry, Beate Ehmke

**Registration/Anmeldung**  
[office@infosyon.de](mailto:office@infosyon.de)

You will receive the link to the online meeting shortly before the event.  
Sie erhalten den Link zum online Meeting kurz vor der Veranstaltung.